
 

 

 

Rondvraag commissievergadering 4 juli 2023 
 
 
Voor de rondvraag tijdens de commissievergadering van 4 juli 2023 a.s. hebben de fracties van 
Prog.-, CDA- en Lokaal Dinkelland vragen over de sanering van de afvalwaterinjectie locaties. 
 
 
Aanleiding: het ontheffingsverzoek van de NAM aan het ministerie van EZK 
 
 
Afgelopen week is de nodige ophef ontstaan over een brief van staatsecretaris Vijlbrief aan de 
NAM, n.a.v. het verzoek van de NAM om de Twentse injectielocaties nog niet te hoeven 
ontmantelen. De staatssecretaris geeft ook aan dat de NAM inventariseert of er alsnog afvalwater 
in de Twentse bodem kan worden geïnjecteerd. Daarnaast wil de NAM door middel van dit 
ontheffingsverzoek de mogelijkheid behouden om de afvalwaterinjectie locaties in Twente weer in 
gebruik te nemen tot dat elders afvalwaterinjectie locaties in gebruik kunnen worden genomen. 
 
De fractie van Lokaal Dinkelland heeft hier samen met de fracties van CDA Dinkelland en 
Progressief Dinkelland de volgende vragen over; 
 
1. Wat is op dit moment de stand van zaken rondom de afvalwaterinjecties en het ontmantelen 

van de injectielocaties incl. de oude productielocaties? 
2. Is het college met ons van mening dat dit ontheffingsverzoek bijdraagt aan een toenemende 

zorg onder de inwoners van NOT, doordat de afvalwaterinjecties in Twente nog steeds niet 
definitief verleden tijd zijn en dit ontheffingsverzoek deze zorg versterkt? Zo ja, wat zijn de 
inspanningen van het college richting de NAM, het Ministerie van EZK en SodM om deze 
ontheffing niet te verlenen, of dat de ontheffing wel verleent kan worden onder de strikte 
voorwaarde dat de injectielocaties nooit meer in gebruik mogen worden genomen. 

3. Hoe worden de omwonenden en inwoners in NOT geïnformeerd door de NAM, het ministerie 
van EZK en/of de gemeente over deze laatste stand van zaken? 


